
 

 

 

 

 

停止發行匯票服務 
 

由 2021年 7月 2日（星期五）起，花旗銀行（香港）有限公司將停止發行匯票服務。 

 

在上述日期以前發行的匯票並不受影響。 

 

客戶可以透過 Citi Mobile® App或 Citibank網上理財經由「繳款及轉賬」功能轉賬至海外收款戶口；

或以「花旗全球轉賬」服務轉賬至海外花旗銀行戶口。 

 

歡迎瀏覽 citibank.hk/overseastt4了解更多有關 Citi Mobile® App和 Citibank網上理財的海外轉賬服

務。 

 

 

 

 

End of Demand Draft issuance service 

 
Starting from 2 July, 2021 (Friday), Citibank (Hong Kong) Limited will cease its service of issuing 
Demand Draft(s).  
 
Demand Draft(s) issued before the above date will not be affected.  
 
Customers can make a transaction to overseas payee using “Payments” function on Citi Mobile® 
App, and via Citibank Online; or transfer to overseas Citi accounts by “Citibank Global Transfer”.  
 
To understand more about the Overseas Transfer services available via Citi Mobile® App and 
Citibank Online, please visit citibank.hk/overseastt4. 
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